
                                        P R O T O K Ó Ł nr XXXIX/18                      

 

                                    z sesji Rady Gminy Lasowice Wielkie 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2018 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Lasowicach 

Wielkich. 

 

                                    W oparciu o listę obecności, która stanowi załącznik do protokołu  

z sesji stwierdza się, że posiedzenie Rady ma moc prawną /kworum /, gdyż na ustawową 

liczbę radnych15, obecnych na sesji było 14 radnych. 

Nieobecni na sesji jest niżej wymieniony radny : 

Marek Prochota     - usprawiedliwiony 

Przewodniczący Rady Gminy Rajmund Kinder otworzył sesję, przywitał wszystkich 

radnych, zaproszonych gości oraz przybyłych na sesję podpisanych na dodatkowej liście 

obecności stanowiącej załącznik do protokołu z sesji.  

Następnie przedstawił  niżej wymieniony  porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad /kworum /. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

4. Odpowiedzi na pytania, wnioski, interpelacje z poprzedniej sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy za okres styczeń – 

marzec 2018 r. 

7. Przedstawienie – odczytanie protokołów z posiedzeń komisji Rady Gminy Lasowice 

Wielkie 

• Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 11.04.2018 r. 

• Budżetu i Finansów z dnia 16.04.2018 r. 

• Rewizyjnej z dnia 17.04.2018 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi Nr 101431 O dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji i przyjęcia do realizacji” Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Lasowice Wielkie „. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutów Sołectw Gminy Lasowice Wielkie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

13. Pytania, wnioski, interpelacje. 

14. Dyskusja. 

15. Odpowiedzi. 

16. Zamknięcie sesji. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący Rady 

przeprowadza głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad przedstawionego jak wyżej  w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 14 radnych , którzy 

głosowali : 

Za  - 14 

Przeciw - 0 

Wstrzyma. - 0 

 

I. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie Wójta zostało złożone na piśmie i stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
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Następnie Wójt Gminy odczytał sprawozdanie na sesji. Przewodniczący Rady udzielił głosu 

radnym do w/w sprawozdania. 

Radni nie wnieśli pytań – uwag do sprawozdania. 

II. Odpowiedzi na pytania, wnioski, interpelacje z poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali odpowiedzi do w/w spraw na piśmie w materiałach na sesję. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w tematu. 

Radny Barcz N.- kolejny raz otrzymałem podobną odpowiedź na zadane pytanie dot. wniosku 

„ Nie- sami- dzielni „ ze względu na uporczywość organu nie będę dalej wnikał. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym w temacie poprawek do protokołu . Radni nie 

wnieśli poprawek , przyjmują protokół bez uwag co potwierdzono przeprowadzonym 

głosowaniem w wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15 obecnych na sesji było 14 

radnych, którzy głosowali:  

Za  - 14 

Przeciw - 0 

Wstrzyma. - 0 

IV. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy za okres 

styczeń - marzec 2018 r. 

Przewodniczący Rady nawiązał do przesłanego w materiałach na sesję w/w sprawozdania. 

Radni nie wnieśli pytań – uwag do złożonego sprawozdania stanowiącego załącznik do 

protokołu z sesji, przyjmują je bez uwag. 

V. Przedstawienie – odczytanie protokołów z posiedzeń komisji Rady Gminy 

Lasowice Wielkie 

• Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 11.04.2018 r. 

• Budżetu i Finansów z dnia 16.04.2018 r. 

• Rewizyjnej z dnia 17.04.2018 r. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu przewodniczącym w/w komisji.  

Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego radnemu Piotrowi Kisiel który odczytał 

protokół z posiedzenia komisji z dnia 11.04.2018 r. r. stanowiący załącznik do protokołu z 

sesji.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Radny Barcz N. – budowa drogi za boiskiem w Lasowicach Wielkich wejdzie w tak zwaną „ 

kolejkę dróg „ dodał radny. 

Przewodniczący komisji potwierdził wypowiedź radnego. 

Następnie wyłoniła się dyskusja – wymiana zdań w której brali udział Wójt  , Przewodniczący  

Rady, radni Barcz N. i Kisiel P. dot. wykupu przez gminę działek od Państwa Skrzydło w 

Wędryni znajdujących się pod drogą gminną oraz temat przekazywania i przejmowania 

działek prywatnych przez gminę. Wójt dodał , że działka Państwa Skrzydło jest duża ma 

około 0,20 ha i to podwyższa sumę ceny zakupu. 

Radny Barcz N. – czy przy budowie kanalizacji w Jasieniu ujęto do przetargu gwarancję na 

drogi przez które prowadzona będzie budowa kanalizacji . 

Wójt odpowiedział ,że w przetargach jest to nie ujęte ponieważ firmy nie przystępowałby do 

przetargów. 

Czytając ogłoszenia przetargowe da się zauważyć , że gminy włączają gwarancje do 

przetargów dodał radny Barcz N.      

Radni nie wnieśli więcej pytań – uwag do protokołu.  
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Budżetu i Finansów radnemu Bernardowi Widera który odczytał protokół z posiedzenia 

komisji z dnia 16.04.2018 r. stanowiący załącznik do protokołu z sesji. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Ponownie wyłoniła się dyskusja – wymiana zdań w której brali udział Przewodniczący Rady, 

Sekretarz Gminy dot. wykupu działek przez gminę od Państwa Skrzydło z Wędryni , która 

była również tematem posiedzenia komisji.  

Radni nie wnieśli więcej pytań – uwag do protokołu.  

Rewizyjnej  radnemu Norbertowi Barcz , który odczytał  protokół z posiedzenia komisji z 

dnia 17.04.2018 r. stanowiący załącznik do protokołu z sesji.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym do w/w protokołu. 

Radni nie wnieśli pytań – uwag do protokołu. 

 

VI. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi Nr 101431 O dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 14 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 14  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 0   

 

VII. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji i przyjęcia do realizacji” Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Lasowice Wielkie „. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały będąc przy głosie odniósł się do 

wykluczających się zdań w sprawie przyrostu demograficznego zapisanych na str. 15 planu, 

udzielił głosu radnym . Radni nie zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza 

głosowanie w sprawie jej podjęcia w wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, 

obecnych na sesji było 14 radnych , którzy głosowali :  

Za    - 13  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 1 

 

VIII.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutów Sołectw Gminy Lasowice 

Wielkie. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 14 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 14  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 0  

 

IX. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 14 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 14  
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Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 0 

 

X.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

Przewodniczący Rady nawiązał do projektu w/w uchwały, udzielił głosu radnym . Radni nie 

zabrali głosu do w/w uchwały. Następnie przeprowadza głosowanie w sprawie jej podjęcia w 

wyniku którego na ustawową liczbę radnych 15, obecnych na sesji było 14 radnych , którzy 

głosowali :  

Za    - 14  

Przeciw  - 0  

Wstrzyma.  - 0 

 

XI. Pytania, wnioski, interpelacje. Dyskusja. Odpowiedzi. 

Salę obrad opuściła radna Świerc G. pomniejszając stan radnych do 13. 

Przewodniczący Rady przedstawił pisma , które wpłynęły do Rady Gminy : 

• Mieszkańców wsi Laskowice ul. Niwy 17, 18, 18a dotyczące wykonanego odwodnienia 

, które zagraża użytkownikom drogi powiatowej, 

• Ministra Cyfryzacji dotyczące podnoszenia opłat za zajęcie pasa drogowego, 

• Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „ Dolina Stobrawy” informujące o 

szkoleniach i podjętych działaniach. 

W/w pisma stanowią załączniki do protokołu z sesji. 

Przewodniczący Rady udzielił  głosu Wójtowi Gminy , który nawiązał do pisma dotyczącego 

wykonanego odwodnienia. Dziwię się bardzo, że Pani zajmuje się tą sprawą wyraził Wójt 

Gminy kierując tą wypowiedź do radnej Brygidy Kasprzyk. Radna odpowiedziała, że 

pomogłam mieszkańcom napisać pismo i uważam, że między innymi należy to do mojej 

pełnionej funkcji. 

Wójt dodał, że odwodnienie drogi jest zrobione prawidłowo. 

Proszę pojechać i sprawdzić w terenie wyraziła radna Kasprzyk B. 

Radny Lipiński J.- proszę o interwencję w sprawie odgałęzienia drzew przy drodze powiatowej 

w kierunku Tuły – Trzebiszyn. 

Z sali pada odpowiedź , sołtys z Tuł interweniował w tej sprawie w Starostwie Powiatowym w 

Kluczborku. 

Radny Barcz N. – dlaczego brakuje wody w Chocianowicach co jest przyczyną ? 

Wójt odpowiedział wody nie brakuje jest po prostu większe zużycie , rolnicy stosują opryski i 

tak się dzieje . 

Radny Barcz N.- rolnicy opryski stosowali i stosują , aby pozyskać informacje w tym temacie 

byłem na spotkaniu u Pana Witka Prezesa Firmy Hydrokom ,która obsługuje stację wody w 

Chocianowicach. Omawiając ten temat stwierdzono ,że główną przyczyną braku wody jest nie 

podłączenie 3 studni na ujęciu wody. Dlaczego Pan do tej pory nie przeprowadził przetargu na 

podłączenie studni skoro w miesiącu grudnia 2017 r, w budżecie gminy zabezpieczono środki 

finansowe na ten cel ? Sytuacja jest kryzysowa i uważam że powinna stać się priorytetowa 

dodał radny. 

Wójt podniesionym głosem wyraził „ jest Pan wszechwiedzący „ , następnie poinformował o 

toczących się procedurach w zakresie podłączenia studni. Zadanie to zostało rozłożone na dwa 

etapy  odwiert i podłączenie ,aktualnie odbędzie się nie przetarg tylko zapytanie ofertowe w 

sprawie podłączenia studni dodał Wójt Gminy. 

Sesja nie jest  „od przegadywania się „ wyraził Przewodniczący Rady, następnie zwrócił się z 

pytaniem do Wójta Gminy kiedy będzie funkcjonowała 3 studnia ? 

Wójt odpowiedział za około 1 miesiąc . 
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Radny Widera B. – wystąpić z pismem do Nadleśnictwa, dlaczego jest tak duża ilość jeleni 

która niszczy uprawy rolnikom we wsi Tuły. 

Radny Kisiel P. – poinformował o naborach wniosków do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „ Dolina Stobrawy”, następnie zaapelował o pomoc w rozwiązaniu problemu 

sprzątnia ciągle pełnych kubłów na śmieci ustawionych na parkingu gminnym we wsi 

Chudoba sąsiadującego  bezpośrednio z użytkownikami drogi krajowej. 

Prowadzono luźną dyskusję – wymianę zdań dotyczącą w/w tematu w której brali udział 

Przewodniczący Rady , Wójt Gminy radni Kisiel P. i Barcz N. 

Sołtys wsi Jasienie Pani Drong N.  – na terenie wsi pojawiły się ulotki w temacie budowy 

oraz Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy jak reagować na pytania zadawane 

przez mieszkańców w tym temacie ? 

Wójt odpowiedział, gmina nie wydała ulotek . 

Głos zabrał Zastępca Wójta Gminy, który poinformował zebranych na sali o ogłoszonym 

konkursie na dyrektora Zespołu Gimnazjalno Szkolno Przedszkolnego w Lasowicach 

Wielkich. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy informując iż Rada Gminy niebawem 

będzie analizować projekt uchwały w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Lasowice Wielkie i dlatego proszę aby radni 

dokładnie przeanalizowali projekt uchwały i sprawdzili na czyj wniosek pozamieniano „ 

działki rolne – zagrodowe „ na działki mieszkalne. 

 

XII. Podczas sesji odczytano i podjęto niżej wymienione uchwały. 

1. Uchwala Nr XXXIX/244/18 w sprawie pozbawienia drogi Nr 101431 O 

dotychczasowej kategorii drogi gminnej. 

2. Uchwała Nr XXXIX/245/18 w sprawie aktualizacji i przyjęcia do realizacji” Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Lasowice Wielkie „. 

3. Uchwała Nr XXXIX/246/18 w sprawie przyjęcia statutów Sołectw Gminy Lasowice 

Wielkie. 

4. Uchwała Nr XXXIX/247/18 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej. 

5. Uchwała Nr XXXIX/248/18 w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2018. 

 

Na tym posiedzenie sesji zakończono. Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia sesji. Sesja 

odbyła się w godzinach od 14:00 do 15:30  . 

 

 

 

                   Protokołowała                                                    Przewodniczący   

                                                                                                 Rady Gminy  

                    Edyta Barcz                                                

                            Inspektor                                                          Rajmund Kinder 

  

 

 

 

 

 

 

 


